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Invoer en overkweking gezelschapsdieren  -  Regelgevend kader

Sinds de zesde staatshervorming in 2014 zijn de gewesten bevoegd voor dierenwelzijn. 
Halverwege het mandaat van de allereerste minister van Dierenwelzijn in Vlaanderen 
maakte Gaia een tussentijdse balans op van zijn beleid inzake dierenwelzijn. In het 
rapport staat dat de minister nog geen enkele structurele maatregel heeft genomen 
tegen de import van honden uit de Oostbloklanden. 

In het Vlaams regeerakkoord staat dat de regering het regelgevend kader voor de invoer 
van gezelschapsdieren en overkweking van gezelschapsdieren zal evalueren. Een 
werkgroep van de Raad voor Dierenwelzijn buigt zich over deze kwestie. 

1. Wat zijn de voorlopige bevindingen van de werkgroep van de Raad voor 
Dierenwelzijn over de invoer van gezelschapsdieren en de overkweking van 
gezelschapsdieren? Welke oplossingen stelt zij voor?

2. Plant de minister structurele maatregelen tegen de import van gezelschapsdieren uit 
de Oostbloklanden? Zo ja, welke maatregelen? 

3. Plant de minister structurele maatregelen tegen de overkweking van 
gezelschapsdieren? Zo ja, welke maatregelen?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 968 van 14 maart 2017
van RENAAT LANDUYT

Ik verwijs naar het antwoord dat ik op 8 maart 2017 gaf in de Commissie op de vragen 
om uitleg nrs 1365, 1367, 1370 en 1454.


